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Algemene Ledenvergadering 13-12-2021 

 

 

 

  

Aanwezig: Ammar Khawaja Rachid el Yaakoubi 

  Hans Fisser Bilal el Yaakoubi 

  Aziz Mohammadi Orlando Esajas 

  Giovanny Sabajo Anton Feenstra (en zijn vrouw) 

  Ben van Nelfen  

  Saïd Bentohami  

 Wesley Nauta  

 Mohamed Aouam  

 Michel Galatá  

 Luc van Bolderick  

 Liesbeth Stricker  

 Rudi Affourtit  

  Belaziz Akrouni (vader van Adam)  

  Murat Öktener (vader van Ömer)  

   

Voorzitter: Ammar Khawaja  

Notulist: Hans Fisser  

   

Datum: 13-12-2021   

      

Tijd: 20.00 uur – 22:10 uur   

      

Plaats: MS Teams   
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Agenda 

 
 

1. Opening en vaststelling agenda 

 

2. Samenstelling bestuur 

- Vorig bestuur sinds opstappen van de heer Han Vermeulen bestaande uit Liesbeth Stricker, Luc 

van Bolderick, Michel Galatá en Ben van Nelfen, is opgestapt per 4 oktober 2021. 

- Huidig bestuur is gekozen tijdens de (buitengewone) ALV van 4 oktober 2021: 

o Voorzitter:  Ammar Khawaja 

o Vicevoorzitter: Giovanny Sabajo 

o Penningmeester: Aziz Mohammadi 

o Secretaris:   Hans Fisser 

 

3. Mededelingen 

 

4. Ingekomen stukken 

 

5. Notulen ALV 31-10-2019 

 

6. Financiën 

Indien gewenst kunnen deze worden opgevraagd via het aanmeldformulier: 

  A – Jaarcijfers 2019-2020 (opgesteld door vorig bestuur) 

  B – Jaarcijfers 2020-2021 (opgesteld door huidig bestuur) 

  C – Kwartaalcijfers Q3 2021 (opgesteld door huidig bestuur) 

  D – Begroting 2021-2022 (opgesteld door huidig bestuur) 

 

7. Jaarverslag bestuur 

 

8. Contributie 2021-2022 

Het bestuur stelt voor de contributie voor het seizoen 2021-2022 ongewijzigd te laten. 

 

9. Verkiezing Kascommissie 

De leden van de kascommissie worden voor 3 jaar gekozen. De heren Jan Baars en Ger van 

Niekerk hebben deze 3 jaren in 2020 volgemaakt. Bij interesse kun je je aanmelden via 

ledenvergadering@asvblauw-wit.nl. 

 

10. Kandidaat bestuurslid Ben van Nelfen 

Ben van Nelfen is per 4 oktober 2021 opgestapt, maar is teruggekomen op deze beslissing. Het 

huidig bestuur heeft Ben unaniem voorgedragen als bestuurslid. 

 

11. Sponsoring 

Het bestuur zal een plan van aanpak inzake sponsoring presenteren.  

 

12. Vrijwilligers 

Het bestuur zal een aantal concrete plannen presenteren waarbij alleen de inzet van vrijwilligers 

bijdraagt aan de succesvolle voltooiing ervan. 

 

13. 120-jarig bestaan ASV Blauw-Wit 

 

14. Rondvraag en Sluiting 

 
  

mailto:ledenvergadering@asvblauw-wit.nl
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Verslag 
 

Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter (Ammar Khawaja) opent de vergadering en heet een ieder welkom.  

De agenda van de vergadering wordt vastgesteld. 

 

Samenstelling bestuur 

De bestuursleden stellen zich één voor één voor aan de aanwezige leden: 

o Ammar Khawaja als voorzitter. 

o Giovanny Sabajo als vice-voorzitter. 

o Hans Fisser als secretaris. 

o Azizi Mohammadi als penningmeester. 

 

Mededelingen 

o Afgelopen zaterdag is het JO13 team kampioen van de reeks geworden. 

o Er zijn gesprekken met een fotografe die alle teams wil fotograferen. 

o Zaterdag 18 december is een gesponsord voetbaluitje voor de gehele jeugd georganiseerd. 

o Er is iemand gevonden die de keuken wil vernieuwen. 

o Samenwerking met een derde partij die 3x per week overdag trainingen geeft aan 65plussers op het 

hoofdveld. 

o Gemeente heeft de eis gesteld dat er een onafhankelijk vertrouwenscontactpersoon bij de club wordt 

aangesteld die bereikbaar is om o.a. zaken als grensoverschrijdend gedrag aan te melden. Verder 

dienen alle bestuursleden en vrijwilligers die met minderjarigen werken te moeten beschikken over 

een Verklaring Omtrent Gedrag predicaat.  

 

Ingekomen stukken 

Niet aanwezig. 

Vraag van Liesbeth Stricker hierover; er zijn stukken ingediend met vragen, waarom worden die niet 

behandeld? 

Antwoord van Ammar Khawaja; Er zijn vragen binnen gekomen en die zullen in de vragenronde 

behandeld worden. Afgezien van deze vragen zijn er geen ingekomen stukken. 

 

Notulen van de ALV d.d. 31-10-2019 

Zijn geen reacties of commentaar op geweest en zullen worden vastgelegd en goedgekeurd. 

 

Financiën & jaarverslag bestuur 

• Aziz Mohammadi geeft aan een eerste analyse te hebben gedaan op de rekeningen om te kunnen 

aangeven hoe de club er financieel voorstaat. Hij merkt daarbij op dat deze analyse misschien niet 

geheel volledig kan zijn omdat data zou kunnen ontbreken. Het oude bestuur verleende geen 

medewerking en heeft geen overdracht willen plegen; 

• Voor het boekjaar 2019-2020 adviseert Aziz geen decharge te leveren aangezien er 

onduidelijkheden zitten; 

• Voor het boekjaar 2020-2021 wordt een verlies van €23.507,00 opgetekend. Redenen hiervoor zijn 

verlies aan inkomsten i.v.m. Corona (dicht zijn van kantine), waardoor geen inkomsten kunnen 

worden gerealiseerd. Neven activiteiten als Nationale Loterij en Vriendenloterij hebben eveneens 

een minimum aan inkomsten gegenereerd. 

• Verder doet Aziz Mohammadi nog een beroep op het oude bestuur de cijfers van 2019-2020 

gezamenlijk door te lopen om de verschillen in cijfers te kunnen verklaren; 

• Ammar Khawaja geeft aan dat er gestemd zal moeten worden over 2 boekjaren; 

• Rudi Affourtit geeft aan dat het niet terecht is dat nu moet worden gestemd over decharge mbt 

genoemde boekjaren. Reden is dat als je geen commentaar mag leveren of vragen mag stellen over 

de jaarrekening, zonder dat daarop beantwoord is en vooraf gaat stemmen kunnen de mensen geen 

juist beeld hebben van de jaarrekening. Je kunt niet nu stemmen dan achteraf antwoorden bij de 

rondvraag; 

• Ammar stelt voor dit agendapunt te verschuiven tot na de rondvraag, nadat eerst de vragen kunnen 

worden gesteld en dan over dit punt gestemd kan worden; 

• Dat zal ook voor het punt Contributie gelden waarover dan ook na de rondvraag gestemd kan 

worden. 
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Verkiezing Kascommissie 

Ammar Khawaja geeft aan dat leden die geïnteresseerd zijn voor de nieuwe kascommissie kunnen 

zich melden bij de vereniging. Liesbeth Stricker geeft aan dat er een reserve was in 2020. Hij kan 

benaderd worden. 

 

Kandidaat bestuurslid Ben van Nelfen 

Ben is met 19 stemmen voor en 11 stemmen tegen gekozen als bestuurslid. (zie bijlage Stem voor 

Ben) 

 

Sponsorpakketten 

Er wordt geïnventariseerd welke sponsormogelijkheden er zijn. Bestaande mogelijkheden zijn 

bordsponsoring, teamsponsoring en balsponsoring. Hiervan moet worden vastgesteld wat de 

prijskaartjes worden. Over andere sponsormogelijkheden wordt eveneens nagedacht. 

 

Vrijwilligers 

Hans Fisser geeft aan waarvoor vrijwilligers nodig zijn. Dit is uiteen gesplitst in een groep 

kantinevrijwilligers en een groep veldvrijwilligers. (zie bijlage Vrijwilligers Gezocht) 

 

120 jarig bestaan van ASV Blauw-Wit 

Er wordt een plan uitgewerkt om het 120jarig bestaan van de vereniging in mei 2022 te vieren. 

Hiervoor is hulp nodig van een ieder die zich geroepen voelt een positieve bijdrage te leveren. 

 

Rondvraag en Sluiting 

Alle via e-mail binnengekomen vragen van o.a. Liesbeth Stricker, Michel Galatá, Luc van Bolderick, 

Bilal el Yaakoubi, Saïd Bentohami en Rudi Affourtit worden door Hans Fisser doorgenomen en 

beantwoord (zie bijlage ALV Antwoorden op ingezonden vragen). Er wordt met ruime meerderheid 

gestemd om het decharge verlenen van de twee boekjaren uit te stellen tot eind april 2022 waarin 

een buitengewone ALV georganiseerd wordt, zodat de onduidelijkheden van de cijfers verklaard 

kunnen worden in overleg met Rudi Affourtit die zijdelings betrokken is geweest bij de laatste 

jaarcijfers van het oude bestuur. Er wordt met meerderheid gestemd om de contributie van 2021-

2022 vast te leggen. 
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Vragen Algemene Ledenvergadering  

 

13 december 2021 

 

 

Beste leden,  

 

Hieronder treft u de vragen die vanuit de leden zijn gesteld via het aanmeldformulier op de website 

en/of via het e-mailadres ledenvergadering@asvblauw-wit.nl. Het is niet meer mogelijk om vragen in 

te brengen. Deze vragen zullen namens het bestuur door secretaris Hans Fisser zo volledig mogelijk 

worden beantwoord gedurende de ALV.  

 

Uit privacy overwegingen zijn de namen van de leden die de vragen hebben gesteld niet vermeld in 

dit overzicht. Het is aan het lid zelf om gedurende de ALV al dan niet aan te geven dat de vraag van 

hem of haar is. 

 

 

De vragen: 

1. Wij vragen ons af waarom er niet gedacht is om een fysieke vergadering te houden bijvoorbeeld op 

een zaterdagmiddag tot uiterlijk 17 uur zodat alle leden in staat kunnen worden gesteld de 

vergadering bij te wonen, want niet iedereen is in het bezit van een computer en die leden worden 

nu dus buitengesloten. 

 

2. Nu een formulier ontbreekt vragen wij ons af hoe u leden die om welke reden dan ook niet kunnen 

deelnemen aan de digitale ALV de mogelijkheid biedt hun stem te laten horen. 

 

3. Op 1 januari 2021 heeft mevrouw Wirht, als lid van een onrechtmatig bestuur en in strijd met de 

statuten als enig vertegenwoordiger van dat onrechtmatige bestuur een kledingcontract 

ondertekend. Dat contract is dus niet rechtsgeldig. Waarom meent het bestuur zich te moeten 

houden aan dit contract en heeft het om die reden een bedrag van 5000 euro voor kleding in de 

begroting van 2021-2022 opgenomen? 

 

4. Op de agenda staat bij punt 8 het verzoek de contributie 2021-2022 ongewijzigd te laten. Onduidelijk 

is wat u hiermee bedoelt. Bedoelt u daarmee de contributie voor het komende seizoen 2022-2023 

ongewijzigd t.o.v van de huidige contributie seizoen 2021-2022 vast te stellen? Of vraagt u de 

contributie 2021-2022, die niet eerder door de leden is vastgesteld, alsnog vast te stellen? 

 

5. De verlaging van de contributie is niet kostendekkend. Daar een zaalvoetbalteam uit 5-8 betalende 

leden bestaat en de bijdrage aan de KNVB zo’n €900 per team bedraagt is de conclusie dat de 

vereniging voor elk zaalvoetbalteam geld bij moet leggen geen al te moeilijke som. De vraag aan het 

bestuur is dan ook waarom met trots in de brief naar de leden wordt vermeld dat het aantal 

zaalvoetbalteams verdrievoudigd is terwijl de contributie niet kostendekkend is en daar uit 

voortvloeiend de vraag waaruit deze tekorten worden aangevuld. Of is het de bedoeling dat de 

zondag- en jeugdleden dit moeten ophoesten? 
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6. Onlangs mailde u het volgende naar de leden: "Het nieuw verkozen bestuur heeft nog tijd nodig om 

alle financiën zo goed mogelijk te doorgronden en in kaart te brengen, opdat heldere en betrouwbare 

financiële stukken met u kunnen worden gedeeld." Zou u kunnen aangeven wat volgens u ten 

grondslag ligt aan de situatie waarin de vereniging zich nu bevindt? 

 

7. De staat van het clubgebouw en de tribune is dramatisch. In verschillende ruimtes lekt het, er is 

sprake van houtrot, overal ligt oude troep, de tribune mist ramen, er hangen borden op de tribune 

van een organisatie die niet meer bestaat (om over het Amstel-bord nog maar te zwijgen). Ik zou 

graag willen weten of het bestuur de afgelopen jaren überhaupt iets heeft ondernomen qua 

onderhoud, en zo ja, wat is exact ondernomen? En zo nee, is daar een logische verklaring voor? 

 

8. Zou u kunnen aangeven welke bedragen aan sponsoring de afgelopen jaren - met terugwerkende 

kracht tot wanneer u dat heeft onderzocht - zijn binnen gekomen?  

 

9. Gezien het verleden van Blauw Wit kan ik me voorstellen dat er sprake is van een mooie achterban 

die de vereniging een warm hart toedraagt. Zijn zij op wat voor manier dan ook nog betrokken bij de 

vereniging? 

 

10. Wie heeft zonder te overleggen de alarminstallatie op een andere naam gezet en daarbij ook meteen 

een duurder maandabonnement afgesloten?  

 

11. Hoe kan Ben van Nelfen, die zelf heeft opgezegd, na zijn opzegging wijzigingen doorvoeren bij de 

Kamer van Koophandel, terwijl Ben van Nelfen, als niet meer bestuurslid, niet is uitgeschreven uit de 

Kamer van Koophandel?  

 

12. Waarom moet alle financiële administratie overdragen aan een onterecht gekozen ‘penningmeester’ 

waarbij gedreigd werd met een advocaat?  

 

13. Ik vraag mij af waarom het vonnis van de rechter d.d. 21 juli 2021 niet op de website is geplaatst? 

 

14. Zou kunnen worden aangegeven wie deze stemming gaat afwikkelen? 

 

15. Heeft u nagedacht over wat u als bestuur eraan gaat doen om alle neuzen binnen de vereniging 

dezelfde kant op te krijgen? 
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Antwoorden op vragen ALV: 

 

1. Dat heeft te maken met de corona maatregelen die nu gelden. Daarnaast heeft niet iedereen een 

computer, maar heeft vrijwel iedereen een smartphone, laptop of tablet. Ook wij zijn voorstander van een 

fysieke vergadering, echter is het absoluut niet verantwoord om het fysiek te organiseren en wel om de 

volgende redenen: 

• Uiteraard moeten wij uitgaan van een ALV waarbij iedereen aanwezig zal zijn (muv de jeugd). In het 

geval dat iedereen aanwezig is kunnen wij de verplichting van 1,5 m afstand onderling niet waarborgen; 

• Ook zou iedereen die de ALV wil bijwonen in het bezit moeten zijn van een QR-code. Wij weten het 

niet zeker, maar het is niet uitgesloten dat niet iedereen is gevaccineerd. Hen zal je dan moeten vragen 

zich te laten testen, dat vinden wij te ver gaan; 

• Er is alweer een nieuwe variant van het virus. Zelfs als je bent gevaccineerd ben je vatbaar voor alle 

varianten en kun je anderen besmetten;  

• De overheid adviseert dringend om bijeenkomsten zoveel mogelijk te vermijden, helemaal wanneer 

de eis van 1,5 m afstand niet kan worden gewaarborgd; 

• Ook adviseert de overheid dringend om thuis te blijven. 

 

2. Met ingang van 10 december is een digitaal machtigingsformulier op de website geplaatst waarin je 

een ander kunt machtigen om je stem uit te brengen. 

 

3. Dat het contract niet rechtsgeldig is, is nooit door een daartoe bevoegd orgaan besloten. Dit bestuur 

heeft ervoor gekozen het contract met de kledingleverancier te respecteren. Mede vanwege het feit dat 

wij als vereniging weliswaar verbonden zijn aan 11teamsports wat betreft exclusiviteit in de afname van 

voetbalartikelen, echter is hierin niet besproken dat wij een minimale afname per seizoen dienen te 

realiseren. Het contract betreft een commitment richting elkaar. 

 

4. Wij bedoelen de contributie voor seizoen 2021 / 2022 alsnog vast te stellen. De bedragen zijn te vinden 

op de website van ASV Blauw-Wit onder Lidmaatschap /  Contributie. De contributie is om 2 redenen 

gewijzigd naar hoe het nu is. Allereerst is onderzocht wat de contributie bedraagt bij andere verenigingen 

in de omgeving, de conclusie was dat wij veel hoger zaten dan alle andere verenigingen in de omgeving. 

Een andere reden was dat de contributie bij vrijwel alle teams om onduidelijke reden was aangepast. Het 

kwam in ieder geval niet overeen met hetgeen toen op de website werd geplaatst. Zo betaalden de JO19 

€200 (moet €285 zijn) de zaterdag 1 en Zondag 1 spelers betaalden €250 (moest €285 zijn) de zondag 

2 en zondag 3 betaalden €75 (!) (moest €285 zijn). Echt iedereen had kennelijk korting, behalve de jeugd. 

Die moest de volle mep betalen. Kennelijk moest de jeugd opdraaien voor de tekortkomingen uit 

contributiegelden van andere teams. De contributie is dus kostendekkend en marktconform. 

 

5. Dat de contributie niet kostendekkend is betreft een conclusie die nergens op is gebaseerd. Deze 

stelling is ook niet onderbouwd. Het gemiddeld aantal betalende zaalleden per team is 10. De 

contributiekosten van elk lid van Blauw-Wit naar de KNVB is ongeveer 12 euro. De wedstrijdgelden voor 

1 zaalteam bedraagt 82 euro. Per zaallid betekent dit gemiddeld in totaal ongeveer 20 euro (12 + 8,20). 

De zaalhuur bedroeg afgelopen seizoen ongeveer 25 euro per wedstrijd. Gemiddeld spelen de zaalteams 

ongeveer 17 wedstrijden in een seizoen. Dit is in totaal 25*17 = 425. Per lid gemiddeld 42,50. Een zaallid 

kost ongeveer 65 euro dit seizoen. De contributie van 95 euro is kostendekkend. 

 

6. Wij hebben geconcludeerd dat de vereniging in afgelopen anderhalf jaar een verlies heeft geleden van 

ongeveer 50 duizend euro. Dit komt doordat er weinig tot geen beleid is gevoerd om kosten te reduceren 

en inkomsten te optimaliseren. Door bijvoorbeeld contributie op een eenduidige manier te innen. Er is in 

tijden van de Corona crisis niet adequaat gereageerd om te voorkomen dat de financiële situatie 

aanzienlijk verslechterd werd. 

 

7. Er is qua onderhoud weinig tot niets gedaan door het vorige bestuur. Wij hebben in de financiële 

transacties geen expliciete aanwijzingen gevonden hiervan. Bovendien hebben wij geen stukken 

ontvangen van het vorige bestuur waar plannen bedacht zijn om het clubgebouw of de tribune structureel 

te onderhouden. 

 

8. Er zijn afgelopen 2 boekjaren 5 transacties geweest voor sponsoring voor een totaal bedrag van 1.500 

euro. 
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9. Op dit moment is het niet duidelijk of de achterban van deze vereniging op welke manier nog betrokken 

zijn. Dit is een aandachtspunt voor het huidig bestuur om ervoor te zorgen dat deze leden de kans krijgen 

om een steentje bij te dragen in welke vorm dan ook. 

 

10. Het alarmsysteem was op de naam van een lid terwijl de vereniging de kosten betaalt voor het 

alarmsysteem. Het huidig bestuur heeft het alarmsysteem onder naam van de vereniging gezet. Van een 

duurder abonnement is geen sprake van. Bovendien kwamen wij ook achter dat het alarmsysteem 

uitstond, wat een grote risico vormt als er ingebroken zou worden. 

 

11. Het bestuur heeft de vorige secretaris gevraagd om de in- en uitschrijvingen van de KVK in orde te 

maken. Mevr. Stricker heeft dit helaas geweigerd. Ben van Nelfen was bereid om dit in orde te maken.  

 

12. Het bestuur heeft tot 2 keer toe gevraagd om alle stukken (administratief, financieel) over te dragen. 

Dit is echter geweigerd door het opgestapte bestuur. Van een dreiging van een advocaat is geen sprake 

van. 

 

13. Het vonnis van de rechter van het kortgeding van afgelopen zomer heeft geen relevantie van het 

nieuwe bestuur. Bovendien heeft de vorige secretaris dit doorgemaild naar alle leden. 

 

14. De secretaris Hans Fisser gaat de stemming afwikkelen. 

 

15. Dit bestuur is voor alle leden. Wij staan open voor ideeën of een samenwerking met alle leden. Wij 

willen zo transparant mogelijk te werk gaan waarbij alle leden ons kunnen benaderen. We realiseren ons 

dat de ALV bepaalt of een bestuurslid wordt benoemd of niet. Het bestuur en/of elk bestuurslid mag wél 

bepalen of een samenwerking met één of meer bestuursleden tot de mogelijkheden behoort. Wat dat 

betreft wordt niemand uitgesloten, tenzij zwaarwichtige redenen die feitelijk waarneembaar zijn en niet 

rijmen met het zorgvuldig voeren van beleid hieraan in de weg staan. Verder hopen wij een eerlijke kans 

te krijgen om ons in te zetten voor de vereniging, de leden en de maatschappij. 


